



Environment Department
Environmental Planning and Studies Section

إدارة البيئة
قسم الدراسات والتخطيط البيئي

تصريح بيئي

Environmental Clearance No. 5599 / 2017

E-Service Request No. CIP-17-00490

Date Issued: 22 March 2017

Issued to	: BETA INDUSTRIAL (LLC)
Location & Plot Number	: Factory, Ras Al Khor industrial area 2 Plot No. 613 – 1255
Company Activity	: Central air-conditioning requisites manufacturing
License Number	: 300482
Major Conditions:	
<ul style="list-style-type: none"> All air pollution source installations shall be provided with adequate air emission control facilities that will comply with the DM emission standards and requirements. That annual emission inventory report based on the attached format shall be submitted to EPSS after one month from the date of this clearance, and every first month of the year to the <u>highlighted email address mentioned in the attached format</u> including the test results of the stack sampling . The company should comply to all the attached environmental clearance conditions and annual emission inventory report. 	
Failure to comply with the above and any of the attached conditions will subject the company to penalty and / or cancellation of this Clearance.	
<i>The company is hereby required to inform the DM Environment Control Section in writing-on the completion of the project and/or the start of its operation/production/ services.</i>	
Received by	: _____
Date & Mobile No.	: _____

اسم الشركة المصرح لها	: بيتا الصناعية (ذ.م.م)
الموقع	: مصنع، منطقة رأس الخور الصناعية 2 / رقم الأرض: 613 – 1255
نشاط الشركة	: صناعة مستلزمات أنظمة تكييف الهواء المركزية
رقم الرخصة	: 300482
الاشتراطات الرئيسية:	
<ul style="list-style-type: none"> يجب توفير معدات تحكم مناسبة لجميع المكين والآلات التي تعتبر مصدراً لتلوث الهواء ضمن حدود المنشأة، بحيث يتوافق معدل الانبعاثات الناتجة من العمليات التشغيلية مع المحددات البيئية المدرجة بالقوانين والتشريعات المعمول بها في الإمارة . يجب على المنشأة تقديم تقرير لجرد الانبعاثات بعد مرور شهر من تاريخ الحصول على التصريح البيئي، على أن يقدم لاحقاً خلال الشهر الأول من كل سنة ميلادية على البريد الإلكتروني المنوه عنه بنموذج حصر الانبعاثات المرفق. يجب أن يتم الالتزام بكافة الاشتراطات المدرجة ضمن التصريح البيئي ونموذج حصر الانبعاثات المرفق. 	
إن عدم الامتثال للاشتراطات المذكورة سواء في أعلاه و/أو المذكورة في التصريح قد يعرض الشركة المخالفة للعقوبة و/أو إلغاء هذا التصريح.	
يتوجب على الشركة المصرح لها إشعار قسم الرقابة البيئية في بلدية دبي بخطاب رسمي عند بدء الصلبيات التشغيلية / الإنتاجية/ الخدمية.	
المستلم	: _____
الهاتف المتحرك	: _____

لمزيد من المعلومات الرجاء الاتصال على قسم الدراسات والتخطيط البيئي - هاتف: 04 606 6757
For more information please call Environmental Planning and Studies Section – Tel: 04 606 6757

Environmental Planning & Studies Section
رئيس قسم الدراسات والتخطيط البيئي

Head of Environmental Planning and Studies Section



800900
الرقم المجاني للخدمات والمشاكل
For Enquiries & Complaints
www.dm.gov.ae

رؤيتنا: بناء مدينة متميزة تتوفر فيها استدامة رفاهية العيش ومقومات النجاح.
Our Vision : Creating an Excellent City that Provides the Essence of Success and Comfort of Sustainable Living



Facebook/DubaiMunicipality



Twitter/DMunicipality



Instagram/dubaimunicipality



Youtube/DubaiMunicipalityUAE